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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyi az annyi ?"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Lamperth Mónika önkormányzati és területfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Magyarországnak a 2012-es Labdarúgó Európa-bajnokság megrendezésére történő
kandidálása során elkészített pályázati dokumentációt egy munkacsoport készítette elő .

Kérem, tájékoztasson arról, hogy ezen munkacsoport számára, vagy annak bármely tagja
számára a munkacsoportban ellátott feladataival kapcsolatosan - bármilyen formában -
biztosított-e az Ön által vezetett minisztérium vagy bármely más, a Magyar Köztársaság
költségvetéséből gazdálkodó intézmény támogatást!

Kérem, tájékoztasson arról is, hogy

a) mekkora mértékű volt ez a támogatás,
b) ki, mikor és milyen közigazgatási döntéssel biztosította azt,
c) milyen szerződések) alapján biztosította azt,
d) hogyan ellenőrizték annak felhasználását .

Kérem, bocsássa rendelkezésemre az esetleges támogatások megítéléséről és felhasználásáról
rendelkezésre álló dokumentációt!
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